
zApIsNrc.q.
z 3. pkinovan6ho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva v Matri5kove,

konan6ho dila 30. mija2019

Pritomni: starostka obce, kontrol6rka obce a poslanci podfa prezendnej listiny (priloha d.1),
ostani pritomny (priloha d. 2)

Pl:lnovan6 zasadnutie Obecn6ho zastupitel'stva v Matri5kove bolo zvolan6 pozvinkou
starostky obce z 21. 05, 2019

Prilohu tejto z6pisnice tvoria v5etky materi6ly predkladan6 na tomto zasadnutf.

K bodu i. I - Otvorenie

Pl6novan6 zasadnutie Obecn6ho zastupitefstva v Matri5kove zahajila p. starostka.
Privitala pritomn;fch a skon5tatovala, Le je pritomnych 7 poslancov. Poslanci PhDr. Ldszl6
Bukovszky a MUDr. Peter Szab6 sa ospravedlnili.

K bodu i. 2 - Urienie zapisovatel'a a overovatel'ov zfpisnice

P. starostka urdila za zapisovatefku p. Evu Szab6 pracovnidku obce aza overoyatellov
z6pisnice poslancov: Mgr. Ivana Molnira a Ing. Jriliusa Okflha . Poslanci tento n6vrh
j ednohlasne schv6lili.
( Ing. l. Moln6r, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. T. M6sz6ros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E.

S6ndor, Ing. arch. I. Szocsovd )

K bodu i. 3 - Schvrilenie programu zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva

P. starostka obozn6mila poslancov s programom, a navrhla nasledujirce zmeny;
-po bode d. 5. dat'priestor vedeniu OFC na vyjasnenie si urdilfch ot(nok,
-o 17.30 pridu na zasadnute OZ zdstupcovia firmy FIN M.O.S., &.S., bod d. 12.

-o 18.00 pride p. Zeman prekonzultovat' n6vrh pasportu dopravn6ho znadenia

miestnych komunik6cii v obci, bod d. 7
Poslanci nemali n6mietky a predkladany program azmeny v programe jednohlasne schv6lili.
( Ing. I. Moln6r, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. T. M6szilros , Mgr.A. Bartalos, Mgr. E.

S6ndor, Ing. arch. 1. Sz6csov6 )

K bodu i. 4 - Vol'ba nrivrhovei komisie

P starostka navrhla aby n6vrhov6 komisia pracovala v tomto zloLeni:

Ing. arch. Ildik6 Szdcsovrl - predsed. komisie
Mgr. Anita Bartalos
Ing: Peter Pulen

Zatento n6vrh hlasovalo 7 poslancov, jednohlasne.
( Ing. l. Moln6r, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. T. M6sz6ros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E.

S6ndor, Ing. arch. I. Szocsov6 )
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K bodu i. 5 - Kontrola plnenia uzneseni z predchr{dzairiceho zasadnutia OZ

Poslanec Ing. I. Moln6r predital kontrolu plnenia uzneseni z predch6dzajriceho
zasadnutia. Po vypoduti vyzval poslancov aby sa vyjadrili. Nikto nemal namietky. OZ
kontrolu vzalo na vedomie.

P. starostka informovala OZ, Ze rodidia mal;fch futbalistov OFC Matri5kovo
poLiadali o dot6ciu s ciefom za aktivne triivenie vol'n6ho dasu ml6deZe na5ej obce vo
vyhovujricich podmienkach. Pri prezentovani projektu odzneli tak6 informdcie, Le 15 rokov
obec nemala zttujem starat' sa o futbalovd ihrisko. Toto vyhl6senie si cez Facebook vyprosila
poslankyf,a Ing. arch. Ildik6 Szocsov6 a poslanec Ing. Julius Olah. Leje nepravdiv6, nakol'ko
pred rokom obec dala zmodernizovat' budovu OFC za 40 000,-€. Cez soci6lnu siet' sa zatala
h6dka, vymenili sandzory r6zneho druhu do nerobi dobr6 meno obci.. Pr6ve preto p. starostka
privolala Sportovcov na zasadnutie OZ aby sa vyjasnili probl6my.

Anna Kutdjov6, dlenka vedenia OFC povedala, Ze nid nepravdiv6 sa neodznelo na
prezent6cii, len fakty. Ziadal, dot6ciu navymoZenosti ktord ozaj neboli zrekon5truovan6 uZ 15

rokov. Predsa je logicke, 2e do projektu sa d6va to do chce in5titricia modernizovat'.

P. Ing. arch. Ildik6 Szocsov6 sa vyjadrila, Le (o p. Kut6jov6 hovori je pravda, je eSte

vel'a toho do treba urobit' na ihrisku, ale vyhl6senie ktord odznelo pri prezent6cii Ziadosti pred

prislu5nou komisiou, Ze obec Matri5kovo nid nerobi pre OFC nebolo f6rov6.

Predseda OFC Ladislav Szab6 sa vyjadril, Ze oni nechceli osodovat'vedenie obce,

ved' nove vedenie OFC m6 vel'mi dobrd vztahy s obecn;fm irradom, s poslancami a s p.

starostkou. A tieto dobrd vzt'ahy chcri nad'alej pestovat', preto prosi o prep6denie. MoZno in6d

sa mali vyjadrovat'pri prezentovani. ESte chcel oznitmit, Ze projekt bol rispeSnli. .

P. Ing. Jrilius Ol6h sa vyjadril, Ze to bolo vodi obci neloj6lne, lebo obec s pekn;fm

balikom prispieva na fungovanie OFC.

P. starostka zablahoielala za rispe5n;f projekt, pod'akovala dlenom, Ze boli pritomni
na zasadnuti OZ a vyjadrila svoje presveddenie v d'alSej dobrej spolupr6ce.

ilenovia vedenia OFC odi5li zo zasadnutia.

Na zasadnutre OZ sa dostavili z6stupcovia firmy FIN.M.O. S., a.s. ktori prezentovali

OZ ponuku na investiciu do siete verejn6ho osvetlenia. Predmetn6 ponuka predstavuje zdmer

spolodnosti uskutodnit' vlastnri investiciu v obci Matir5kovo podl'a poZiadaviek obce -
kompletn6 zabezpedenie prev6dzky, rekon5trukciu a modemiz6ciu verejn6ho osvetlenia.

Spolodnost' FIN.M.O.S. uskutodni na vlastn6 n6klady investiciu Setriacu energiu v5etk;ich

zariadeni verejn6ho osvetlenia azirovei poskytovat' sluZbu modernizovandho zariadenia -
prevSdzkovanie verejn6ho osvetlenia. Predmetn6 ponuka obsahuje okrem rekon5trukcie RVO

v sirstave verejndho osvetlenia, okrem vlfmeny istiacich prvkov, preznadenia a doplnenia

zapojovacej schdmy, zabezpe(enie celej sristavy vzdu5n;fch rozvodov NN, rekon5trukcia

a vybudovanie vnritornych a vonkajSich elektrickych rozvodov Centra vol'ndho dasu,

kompletnd zabezpedenie technologick;fch prvkov Smart City, vybudovanie osvietenia pre

chodcov pred po5iou, pred obchodom potravin ,,Adam", pred budricim sidlom OcU.
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P. starostka pod'akovala za prezent6ciu, a poslancom pripomenula, Ze v bode Rdzne
sa bude preberat' n6vrh Dodatku d. I k zmluve o zabezpedeni verejn6ho osvetlenia VO -
201 00305 zo dira 24.03.2010. preberie

Zrlstupcovia FIN.M.O.S.-u odiSli zo zasadnutia.

Na zasadnutie sa dostavil p. Ing. Z. Zeman, ktoqi priniesol vypracovany ndvrh
pasportu dopravn6ho zna(enia obce Matriskovo. Udelom projektu je n6vrh umiestnenia
dopravnych zna(eni a zariadeni v srivislosti so zaistenim bezpednosti a plynulosti cestnej
prem6vky v danej lokalite s ohl'adom na dopravnd potreby a dopravnf obsluhu v obci.
Vypracovaniu predkladan6ho n6vrhu predch6dzalo spolodn6 zasadnutie komisie dopravy
a stavebnej konan6 na obecnom rirade a d'alSie pracovn6 stretnutie so z6stupc ami DI PZ
Galanta. OZ prediskutovalo n6vrh pasportu a dohodli sa na zmen6ch s p. Zeminom ktory do
fin6lneho projektu zapracuje pripomienky OZ.
P. starostka dala hlasovat', oz jednohlasne schv6lilo predkladany n6vrh.
( Ing. I. Moln6r, Ing. J. ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. T. Mdsz6ros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E.
S6ndor, Ing. arch. L Szocsov6 )

P. Ing. Z. Zeman odi5iel zo zasadnutia OZ.

K bodu i. 6 - Interpelfcia poslancov

P. starostka vyzvala poslancov OZ aby sa vyjadrili k probl6mom tykajricich sa obce.

O slovo sa hldsil poslanec Ing. Jtilius Ol6h, ktory sa zaujimal o sridne spory obce.
Mal na mysli spor s p. Ivanom Zelenitkom a so spolodnost'ou Komun6lne sluZby Zilina.
P. starostka informovalaOZ, Ze sridne pojedn6vanie sp. Zelenttkom bolo pred tfZdriom, na
ktorom sudkyfla ichvyzvala, aby obec s p. Zelendkom dohodlabez sridu. Nakofko s dotydnou
osobou sa dohodnrit'ned6, obec trv6 na sirdnom pokradovani.
Pri kauze Zberne suroviny obec dak6 na vytydenie pojedn6vania.

Ako d'alSia sa prihl6sila poslankyfla Ing.arch. Ildik6 Sz6csovri, ktor6 chcela vediet'
ako pokradujri pripravn6 pr6ce na obnovenie z6kruty Ml6deZnicka - Podh6jska..
P. starostka informovala poslancov, Le zmluva je uZ podpisan6, dod6vatel' Aquamont spol.
s r.o. l7 . 06. zad,ina s prdcami a do 04. 07 .2019 dokondi pr6cu.

Poslanec Ing. Ivan Moln6r, namietal proti znedisteniu obce. Pri ostrovdekoch na
separovany odpad je neskutodne vel'a odpadu v5elijak6ho druhu, situ6cia je neirnosn6.
Navrhuje otvorit' zmluvu s F.C.C. Slovensko a zadat'rokovat' o inej alternative na zbieranie
separovandho odpadu.
Poslanci OZ tito my5lienku podporili.

Dalej p. Ing.arch Ildik6 Szocsov6 sa informovala, di objekt Akad6mia Tomiho Kida
1e uL skolaudovan|, achcela vediet' ako sa bude rieSit' parkovanie. Je tam vel'mi vefa
vozidiel, treba vymysliet'niedo, lebo podet aut len pribudne.
P. starostka povedala, Ze objekt je skolaudovany, aparkovacie miesta budri, nakol'ko majitef
nehnutel'nosti odkirpil susedn;f pozemok na ktorom pl6nuje vybudovat'parkovisk6.
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Poslanec Ing. Jrilius Ol6h sa opytal kedy sa st'ahuje obecny rirad do nov6ho objektu.
P. starostka odpovedala, Ze otvorenie nov6ho irraduje spojen6 s vybudovanim novej zastdvky
na autobus a s parkovacim miestom pre aut6.

P. starostka informovala OZ, Le pri herne Admir6l je uL, dokonden6 parkovisko,
a odvodiovacia plocha na odtok daZd'ovej vody. Dopravn6 zna(ky sri odsrihlasend
s dopravnou policiou.

K bodu i. 8 - Prerokovanie a schvrllenie zrlverein6ho riitu Obce Matri5kovo za rok
2018

P. starostka vyzvala kontrol6rku obce Mgr. M6riu Tomovicsovri aby predloZila
stanovisko k z6veredndmu ridtu. Pani kontrol6rka povedala, Ze obec si splnila povinnost'
apodl'a $ 16 ods. 3 zitkona orozpodtov;fch pravidl6ch irzemnej samosprtxy a $ 9 ods. 4
zttkona o obecnom zriadeni dala overit' ridtovnf uzdvierku auditorom, ktor6 e5te prebieha.
Hospod6renie obce hodnotila vel'mi pozitivne, nakol'ko sri dosiahnutd vefmi dobr6 qfsledky.
Odporudila zdvere(,ny irdet schv6lit' bez qfhrad. Poslanci nemali n6mietky, p. starostka dala
hlasovat'. OZ ndvrh z6veredn6ho irdtu obce a celorodnd hospod6renie obce za rok 2078
schv6lilo bez vyhr adj ednohlasne.
( Ing. l. Moln6r, Ing. J. Ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. T. M6sz6ros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E.
S6ndor, Ing. arch. I. Szocsov6, )

K bodu i. 9 - Plnenie rozpoitu Obce MatriSkovo na rok 2019 k 31. 0

Plnenie rozpodtu OZ za l. Stvrt'rok bralo na vedomie.

K bodu i. 10 - Pl6n prrlce hlavnei kontrol6rkv Obce na II. nolrok 2019

P. starostka vyzvala kontrol6rku Mgr. M6riu Tomovidovri aby predniesla n6vrh
kontrolnej dinnosti na II. polrok 2019, Po vypoduti vyzvala poslancov aby sa vyjadrili, nikto
nemal n6mietky tak dala hlasovat'. OZ nixrhjednohlasne schv6lilo.
( Ing. I. Moln6r, Ing. J. Ol6h,Ing. P. Pulen, Mgr. T. Mesz6ros, Mgr.A. Bartalos, Mgr. E.
S6ndor, Ing. arch. I. Sz6csov6, )

K bodu i. 11 - Schvr{lenie Programu odpadov6ho hospodfrstva Obce Matri5kovo na
obdobie 2016 - 2020

P. starostka predloZila
MatfSkovo. Nikto nenamietal
program.
( Ing. I. Moln6r, Ing. J. OlAh,
S6ndor, Ing. arch. I. Szocsov6)

na prerokovanie Program odpadov6ho hospod6rstva Obce
tak dala hlasovat', OZ jednohlasne schv6lilo predloieny

Ing. P. Pulen, Mgr. T. M6sz6ros , Mgr.A. Bartalos, Mgr. E.
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s vfchovnfm iazvkom slov. a mad,. v Matfskove - n6vrh

P. starostka informovala OZ, Le treba vyradit' Skolu s vyu(,. jazykom mad'arsklf zo
siete 5k61. Vyudovanie bolo pozastaven6 pred rokmi nakol'ko neboli deti, ale Skola ako
inStitricia nebola zru5en6. OZ poznd problematiku, obecn6 Skola kaZdf rok pride
o prv6dikov, nakofko ich rodidia daju zapisat' do Skoly v Galante. Nie je nado dakat',
jednoducho malotriedku treba zruSit', aby bola vyraden6 zo siete, a na Skolsk;f rok 20l9|2OZO
uZ nefiguroval v zdznamoch. Nikto nenamietal, p. starostka dala hlasovat'. Poslanci OZ
hlasovali nasledovne: 6 poslancoy za vyradenie ( Ing. J. ol6h, Ing. p. pulen, Mgr. T.
Mesz6ros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E. S6ndor, Ing. arch. I. Sz6csov6, ) a jeden poslanec (Ing.
I. Moln6r) sazdrLal hlasovania.

K bodu i. 14 - Ziadost' Promitor s.r.o. so sidlom Matrf5kovskd cesta 1551. Galanta
o predai pozemku parc.i. 2053/4 vo vlastnictve obce Matri5kovo vo vfmere 16m2

P. starostka vyzvala p. Durayho, majitel'a s.r.o. Promitor aby predniesol OZ svoju
Ziadost'. P. Duray informoval OZ, Le md ziujem odkripit' pozemok, parc.d.2053/A vo
vlastnictve obce v rozmere 16m2. Firma md zttujem na spominanom pozemku postavit'
orientadnfi tabuf u spolodnosti.

P. starostka informovala p. Durayho, Ze obec sa musi riadit' z6konmi, zitmer na
odpredaj parcely treba zverejnit' patridnym, zdkonom predpisanym sp6sobom. Predaj je
hodn;f osobitndho zretel'a. Poslanci nemali n6mietky, parcela je sice vo vlastnictve obce, ale
je na takom mieste, Ze s snim sa efektivne nemoZno nardbat. Srihlasili sozverejnenfm
zdmeru o predaji pozemku a spolodne sa dohodli na cene: 30,-€1m2. P. starostka dala
hlasovat', OZ hlasovalo nasledovne: 6 poslancoy za zverejnenie zirmeru ( Ing. J. Olah, Ing. P.
Pulen, Mgr. T. M6sz6ros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E. S6ndor, Ing. arch. I. Szocsov6, ) a jeden
poslanec (Ing. I. Moln6r) bol proti.

K bodu i. 15 - Mer. Eleon6ra Modr6czk{. Galanta. Okt6brovd 1171/42 - n{vrh na
odkfipenie nehnutel'nosti - zastavanei plochy, parc.i. 249615 - zastavanil nlocha vo
vfmere 10m2. v k.ri. Matri5kovo

Dalej p. starostka informovala poslancov, Le obecny rirad obdrZal n6vrh Mgr.
Eleon6ry Modr6czkej na odkripenie nehnutel'nosti. Ide o parc. (,.249615 - zastaven6 plocha
vo vymere l0m2 vo vlastnictve obce. Menovanej rodinny dom zasahuje do pozemku obce.
V z6ujme usporiadania vlastnickych vzt'ahov navrhuje odkripenie pozemku. Vzhl'adom
k situovaniu predmetn6ho pozemku po jeho zamerani p. starostka navrhla aby v zdujme
majetkovo-pr6vneho vysporiadania pozemku na ktorom sa z dasti nachddza existujirci objekt
bol pouZiti ustanoveni e zitkona * pripad hodn;f osobitn6ho zretela za cenu 30,-€lm2

P. starostka vyzvala poslancov aby sa vyjadrili. Nikto nenamietal tak dala hlasovat'.
OZ jednohlasne schv6lilo zverejnenie z6meru.
( Ing. I. Moln6r, Ing. J. ol6h, Ing. P. Pulen, Mgr. T. M6sz6ros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E.
S6ndor, Ing. arch. I. Szocsov6, )
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K bodu i. 16 - Rdzne

- al Informrlcia a zaujatie stanoviska OZ kproblematike nerinosnej dopravnej
situicie v obci - kami6novrr doprava cez Matriskovo

Vzhl'adom ktomu, Ze podnety OZ v Dobrom ataktieL poZiadavka obce MatirSkovo
(mene starostov obcf Trstice, Kr6l'ov Brod, Dolne Saliby, MatirSicovo), ktor6 bola adresovan6
T'[SK nepriniesli zildne rieSenie a pozitivnu zmenu v tejto oblasti. Na stretnuti obdanov,
ktord bolo zvolane OZ v Dobrom odznelo, Le v ztujme dosiahnutia zlepsenia nefnosneho
stavu by bolo ziaduce rozbehnirt'petidnf akciu v r6mcl ktorej by obdania Mat[Skova vyjadrili
svoju rrespokojnost' so sitdasnou situ6ciou. P. starostka piedloZila OZ poLiadavlu aUy
zaujalo stanovisko a toto stanovisko by n6sledne bolo doruden6 p. Zupanovi irsr. pritomny
z6stupca OZ v Dobrom p' E. Hondik v mene vyboru OZ rozoberul'uL znitmu problematiku
a s pol'utovanim skon5tatoval, Ze prisluSne orgdny verejnej spr6vy odd'al'u.iii riesenie.

P. Ing. I' Molniir navrhol skontaktovat' vedenie ,uint.i.rouanych obci a ziielitost,
rieSit' spolodne. P. starostka navrhla aby zilenov poslaneckeho zboru a z vyboru OZ
v Dobronl bola zostaven6 pracovn6 skupina na tento fdel. Navrhla p, Ing. I. Moln6ra, p.lng.
arch. I'Szocsovf, seba apdna Z. Bedecsa. T6to skupina bude kontaktovat; OZ ostatnlfchobci,
respektive bude aktivne reagovat' na prfpadnd vlfstupy ztychto stretnuti. Poslanci nenamietali
n6mietky, dala hlasovat'. N6vrh jednohlasne schv6lili.
( Ing. L Moln6r, Ing. J. o16h, Ing. p. pulen, Mgr. T. Mdsz6ros , Mgr.A. Bartalos, Mgr. E.
S6ndor, Ing. arch. L Szocsov6 )- blNrlvrh zmluvy o poskytnuti finanin6ho prfspevku z rozpoitu obce

P. starostka infbrmovala OZ, Ze obecny rirad obdrZal n6vrh zmluvy od SAD Dunajsk6
Streda. Predmetom zmluvy je zdvazok finandneho prispevku z rozpodtu obce na rok 2019 na

vykon MHD Galanta s vedenim linky d. 2 aL d,o obce . VySka prispivku je 5 500,- € a tento
prispevok kaLdy rok sa poskytuje na krytie str6t spolodnosri SADiznitajUcich pri
zabezpedeni vykonov v MHD Galanta. Poslanci nemali ndmietky a nrivrh zmluvy jednohlasne
schv6lili.
( Ing, I. Moln6r, Ing. J. ol6h, lng. p. pulen, Mgr. 'f. Mdsz6ros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E.
Sdndor, Ing. arch. I. Szocsov6

- c/ Skolsk6 ovocie
P' starostka informovala OZ o obsahu kfpnej zmluvy medzi pD HruSov, teO:

00587478 ako dod6vatel'om a Obcou Matir5kovo uko odb..utel'om. Na z6klade tejto zmluvy
bude doddvatel' zabezpedovat' pre odberatel'a - ZS s MS a ZS Janka Matu5ku priebehu
Skolskeho roka 201912020,,Skolskd ovocie" na priamy konzum det'om aZiakom. Dala
hlasovat', OZ jednohlasne schvdlilo podpfsanie zmlirv.
( Ing. I. Molndr, Ing. J. ol6h, Ing. p. pulen, Mgr. T. Mesziiros , Mgr. A. Bartalos, Mgr. E.
S6ndor. Ing. arch. I. Szocsov6, )

- d/Podanie informricie
P. starostka podala spr6vu o soci6lnej situdcii v obci spr6vu o plneni irloh

komunitneho pl6nu soc. sluZieb, Spr6va tvori prilohu tejto z6pisnice. Konstatovalo sa, Ze
rilohy v oblasti soc. sluZieb s[ aktudlne a pretrvdvajt.

Poslanci OZ spr6vu brali na vedomie,



- dflnvesticia do roz5irenia siete verejn6ho osvetlenia - FIN.M.O'S' a's'

p. starostka pripomenula, Le prezentilcia z6stupcov bola vel'mi rozsiahla apriama'

yyzvalaOZ aby ru uy3uOriti. P. Ing.-arch. I. Szocsov6 navrhla aby boli osvietend d'alSie dva

prechody na Hlavnej',rli.i, pred ZS Janka Matri5ku apred objektom sirp.d. 518. Ostatni

dlenovia OZnemalipripomienku, tak p. starostka dala hlasovaf zapodpisanie Dodatku d' 1

k zmluve o zabezpe(LniVO, dislo zmluvy: VO-20100305 zo din24'03'2010'

OZ jednohlurn. ,thr6lilo predmetni dodatok s pripomienkou pani Szocsovej'

( fng. l. Molndr, lng. J. Otan, fng. P. Pulen, Mgr' T' Mdsz6ros , Mgr.A' Bartalos, Mgr' E'

S6ndor, lng. arch. I. Szocsov6 )

K bodu i. 17 - Diskusia

Do diskusie sa nikto nehl6sil.

K bodu i. 18 - N6vrh na uznesenie

predseda n6vrhovej komisie p. Ing. arch. Ildik6 Szocsov6 preditala nSvrh uzneseni ktori

bolijednotlivo prijaQf na tomto zasadnuti.

K bodu i. 19 - Zriver

P. starostka pod'akovala poslancom aostatnym pritomnymza irdast'' Tymto bolo 3'

planovand zasadnutie Obecn6ho zastupitel'stva v MatuSkove ukonden6'

Overovatelia zfpisnice :

Ing. Jflius O16h.

lng. Ivan Moln6r

Z6pisnicu zapisala: Eva Szab6

V MatirSkove, 30.mifia 2019
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Uznesenia

z 3. pl{novan6ho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva v MatriSkove konan6ho dfia

30. mrlja 2019

Uznesenie i. l8/2019

Obecn6 zastupitel'stvo v Mat[Skove b e ri e n a ved o m ie spr6vu okontrole plnenia
uznesen i z predchhdzaj 0ceho zasadnutia OZ

- bez pripornienok

Uznesenie i. l912019

Obecn6 zastupitel'stvo v Mat[Skove prerokovalo z6verednj 0det Obce Matri5kovo za rok 2018
a s c hva I'u j e z6verednli frdetobce acelorodn6hospod6renieobce zarok2018

- bez vfhrad

Uznesenie i.2012019

Obecn6 zastupitel'stvo v Mat[rSkove sc h val'u j e preridtovat'vlisledokhospod6reniaza
rok 2018, zisk vo vliSke 200 990,75 € v prospech ridtu 428 - Nevysporiadanlf qisledok hospod6renia
minullfch rokov

- bez pripomienok

Uznesenie i.2li20l9

Obecndzastupitel'stvo v Matir5kove sc h val'u j e prevod finandnlfch prostriedkovvo vliSke
253 518,00 € do rozpodtu 2019 na krytie kapit6lovych a finandngich vlidavkov

- bez pripornienok
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Uznesenie i.2212019

Obecnd zastupitel'stvo v Matri5kove b e r i e n a v e d o m i e stanovisko hlavndho
kontrol6ra k z6veredndmu [rdtu za rok2018

- bez pripomienok

Uznesenie i.2312019

Obecn6 zastupitel'stvo vMatri5kove sc h val'u j e n6vrh pasportu dopravn6ho znadenia

_ miestnych komunik6cii v obci

- bez pripomienok

Uznesenie i.2412019

Obecn6 zastupitel'stvo vMatri5kove sc h val u j e plnenie rozpodtu Obce Mat[Skovo za

rok 2019 k 3 l. 03.

- bez pripomienok

Uznesenie i.2512019

Obecndzastupitel'stvov Mat[Skove sc hval'u j e pl6n pr6cehlavn6ho kontrol6raobcena
Ilpolrok 2019

- bez pripomienok

Uznesenie i.2612019

Obecn6 zastupitel'stvov Matf5kove s c hva I'u j e program odpadov6hohospod6rstvaObce
Matfr5kovo na obdobie 2016 * 2020

- bez pripomienok



-3-

Uznesenie L2712019

Obecnd zastupitel'stvo vMatriskove sc h val u j e ponuku l.slovenskej fsporovej, a.s.

a FlN.M.O.S. a.s. na investiciu do roz5irenia a rekon5trukciu siete verejn6ho osvetlenia obce

- s pripomienkami

Do zrnluvy doplnit' + 2 priechody: na hlavnej pred s[p.d. 519 a pri novom obecnom frade.

Uznesenie i.28/2019

Obecnd zastupitel'stvo v Mattskove sc h vat' u j e vyradenie ZS aMS VJM aVJS
a zariadenie do siete MS s VJS a VJM

- bez pripomienok

Uznesenie i.2912019

Obecne zastupitel'stvo v MatfiSkove prerokovalo Ziadost' Promitor s,r.o. zo sidlom

Matnskovsk6 cesta d. l55l Galanta, predaj pozemku parc. d. 25031A vo vlastnictve Obce Matir5kovo

vovymere 16m2,a schval'u je zverejnit'zhmer zaminim6lnu kfpnu cenu3},-€lm2

- bez pripomienok

Uznesenie i.30/2019

Obecnd zastupitel'stvo v Matri5kove prerokovalo niivrh Mgr. E. Modr6czkej, bytom Galanta

o odkirpenie nehnutel'nosti * zastav. plochy, parc. d. 249615 vo vymere 10 m2 vo vlastnictve Obce

Matri5kovo, a s c h v a I' u j e zverejnit zdmer za minim6lnu kfpnu cenu 30,-€lm2

- bez pripornienok
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Uznesenie i.31/2019

Obecnd zastupitel'stvo v Matfr5kove berie na vedomie inform6ciu p. starostky obce
k problematike nefinosnej dopravnej situ6cie v obci - kami6nov6 doprava cez Matri5kovo na 5t. ceste
d. Il./561 a p rij i m a stanovisko:

- s pripomienkami

Obecn6 zastupitel'stvo v Matf5kove p ov e r u j e p. starostkuobce zvolanim starostov
obci: Doln6 Saliby, Kr6lbv Brod, Trstice na rokovanie o neinosnej dopravnej situ6cie

Uznesenie i. 3212019

Obecn6 zastupitel'stvo v MatfSkove prerokovalo n6vrh zmluvy o poskytnuti finandn6ho
prfspevku z rozpodtu obce na rok 20 I 9 pre SAD Dunajsk6 Streda. A tfto zmluvu s c h v a I' u j e

bez pripornienok

Uznesenie i.33/2019

Obecnd zastupitel'stvo v Mat[Skove s c h va I'u j e zmluvuo dod6vani,,Skolsk6hoovocia"
Skolskym zariadeniam v obci dodAvatel'om PD HruSov

bez pripomienok
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I ng. Ma'rta Mesz6rosovii
starostka

Zapisala: Ing. arch. Ildik6 Sz6csov6
V Mat[rSkove. diia 30. 05. 2019


